

AmCapital

**INVESTMENT-LINKED
INSURANCE POLICY**
POLISI INSURANS BERKAITAN PELABURAN
投资联结保险保单

**BUILDING NEST EGG FOR A
BRIGHTER FUTURE**

MEMBINA KEKAYAAN DEMI MASA DEPAN YANG
LEBIH CERAH

为美好未来创建财富

AmMetLife



AmCapital - Gives you peace of mind to accumulate funds while enjoying life insurance coverage

AmCapital is a Single Premium Investment-Linked Plan that provides you with the opportunity to invest and plan for your financial future. You can:



- select freely from a variety of professionally managed funds to make up your AmCapital investment account;
- have the flexibility and control to adjust your investment;
- withdraw* anytime from your investments to celebrate major events in life or to fulfill your financial needs;
- make partial withdrawals* from this investment account as your regular retirement income;
- enjoy insurance coverage for extra comfort.

Make AmCapital a part of your financial portfolio today for a brighter and safer future!

*Subject to charges

Please refer to Product Illustration and Product Disclosure Sheet for more information.

Features & Benefits

AmCapital is a Single Premium Investment-Linked Plan.

Minimum/Maximum Age at Entry

	Minimum	Maximum
Life Assured	30 days	60 years

Minimum Investment

You may start by investing a lump sum of RM4,000.

Life Insurance Coverage

Upon death or Total and Permanent Disability (TPD), the amount payable would be the higher of Sum Assured** which is

- Sum Assured** which is 125% of the single premium; or
- Current value of units#.

Death coverage is provided up to age 85 whereas TPD coverage is provided up to age 65.

Maturity Benefit

Upon maturity, the current value of units# is payable.

Investment-Linked Fund Management

Funds will be managed by AmMetLife Insurance Berhad or any fund management organisation as determined by AmMetLife Insurance Berhad which:

- is professionally managed by a group of fund managers who invest in a wide range of funds.
- is committed to secure your financial future by optimising returns on investments within acceptable risk boundaries.

** Sum Assured is guaranteed

Current value of units varies as unit pricing is performed on a daily basis. Single pricing is used. The price at which units are sold/purchased will be determined at the next price following the receipt of premium or claim, known as forward pricing. The creation and cancellation of units are based on the unit price (Net Asset Value).

Premium Allocation

95% of all single premium and additional top-up premiums will be allocated:

Policy Year		1
Premium Paid (RM)		4,000
Allocation Rate	%	95
	RM	3,800
Unallocated Premium	RM	200

The difference between premium paid and total allocated premium is unallocated premium.

The unallocated premium is an upfront charge on the premium paid and is used to meet AmMetLife Insurance Berhad expenses and total distribution cost. Total distribution cost is the amount received by the intermediary/agent for the sale of the policy and services that the intermediary/agent will provide to you for the duration of the policy. This amount is paid from the charges that are imposed on the policy. This amount also includes the amount that the intermediary/agent may be entitled to for the duration of the policy provided that the intermediary/agent meets the performance criteria set by AmMetLife Insurance Berhad.

How much control do I have over AmCapital?

If you would like to make changes to your **AmCapital** Plan, you have the following choices:

Premium Top Ups

Choose to top up your investment at any time to accommodate your needs. Topping up of premium will help boost your policy's maturity value. Minimum top up amount is RM500.

Switch Investment Funds

You have the flexibility to switch funds within our selected group of managed funds to maximise your fund value. The fund processing fees for the first two switches in every policy year is free, while subsequent switches are charged RM50 each.

Partial Withdrawal

You may make partial withdrawals from the policy at any time. The minimum withdrawal amount is RM1,000 and the minimum balance fund value after withdrawal is RM2,000. Partial withdrawal will result in reduced maturity account value and increase the risk of insufficient account value to cover insurance charges. Your fund value needs to be sufficient to ensure continued insurance coverage for the full coverage term.

Note: Please refer to the Important Notes for the charges.

Important Notes

- The maximum TPD limit is RM1 million per life.
- Buying an Investment-Linked Life Insurance Policy is a long-term financial commitment. Early termination of the policy involves high cost and the withdrawal value is dependent on prevailing market values of the underlying assets of the Investment-Linked fund. Therefore, the withdrawal value may be less than the total premium paid.
- You should satisfy yourself that this plan will best serve your needs and that the premium payable under the policy is an amount you can afford.
- You may cancel your Investment-Linked Plan by returning the policy within 15 calendar days from the date of receipt of your policy. AmMetLife Insurance Berhad will refund to you the unallocated premiums, the value of units that have been allocated (if any) at unit price at the next valuation date and any insurance charge that have been deducted less any medical fee incurred.
- Reduced cover for child is applicable.
- Major exclusions: (i) Death from suicide within one (1) year from the effective date of the policy or date of reinstatement, whichever is later. (ii) The waiting period for death or Total and Permanent Disability (TPD) due to natural causes is 6 months. (iii) The waiting period for death or Total and Permanent Disability (TPD) due to pre-existing conditions is 12 months.
- The premium paid under the policy may qualify for tax relief subject to the final decision of the Malaysian Inland Revenue Board.
- The insurance charges, which will cover death and TPD, will be applied monthly by canceling the appropriate number of units of investment. It is calculated based on attained age at the policy anniversary date.
- Surrender charge of 10% of the fund value or RM100 whichever is lower, will be imposed for early withdrawal.
- Fund management charge is up to 1.0% p.a. of the Net Asset Value (NAV) for Bond Fund and 1.5% p.a. of the NAV for all other funds.
- The past performance of the Investment-Linked fund is not an indication of its future performance.
- The fund value may rise or fall as the fund performance is not guaranteed. The investment risk will be solely borne by the policy owner.
- You may withdraw a portion of the Investment-Linked fund at any time. However, too many withdrawals may result in reduced maturity fund value or may result in insufficient funds to cover the monthly charges and cost of insurance. There is a partial withdrawal charge of RM50 per withdrawal. Subject to terms and conditions.
- AmMetLife Insurance Berhad may close a fund and not allow the creation of any new units in any funds by giving three (3) months written notice subject to the approval of the relevant regulatory authorities. If AmMetLife Insurance Berhad gives you notice that a fund will be closed, you will have to choose either to cancel all your units in that fund as if you are making a withdrawal; or to switch your units in that fund into the units of another fund. AmMetLife Insurance Berhad will choose one of the options on your behalf without being liable to you in any way if you do not tell us your concern in writing within such time as maybe prescribed by AmMetLife Insurance Berhad.
- You are encouraged to choose payment via direct crediting into your banking account for your convenience. Kindly call our Customer Care Centre at 1300 88 8800 or your servicing agent for further information.

In the event of any inconsistencies between Bahasa Malaysia or other language versions and the English version of this brochure, the English wordings shall prevail.

This booklet contains brief description of the product features and benefits. Please refer to the Product Disclosure Sheet (PDS) and Product Illustration for further information.

To know more about **AmCapital**, kindly talk to our friendly agent today.

This is an insurance product that is tied to the performance of the underlying assets, and is not a pure investment product such as unit trusts.

AmCapital - Memberikan anda ketenangan fikiran sambil menikmati perlindungan insurans hayat

AmCapital merupakan Pelan Insurans Berkaitan Pelaburan Dengan Bayaran Premium Tunggal yang memberi anda peluang untuk melabur dan merancang masa depan kewangan anda. Ia membolehkan anda:



- memilih daripada pelbagai dana yang diurus secara profesional untuk membentuk akaun pelaburan **AmCapital** anda;
- mempunyai fleksibiliti dan kawalan untuk menyesuaikan jumlah pelaburan;
- membuat pengeluaran* pada bila-bila masa daripada pelaburan anda untuk meraikan peristiwa-peristiwa penting kehidupan atau untuk memenuhi keperluan kewangan anda;
- mengeluarkan sebahagian* daripada akaun pelaburan tersebut sebagai pendapatan tetap anda;
- menikmati perlindungan insurans untuk lebih keselesaan.

Jadikan **AmCapital** sebahagian daripada portfolio kewangan anda untuk masa depan yang lebih cerah!

*Caj-caj akan dikenakan

Sila rujuk kepada Ilustrasi Produk dan Helaian Pendedahan Produk untuk maklumat lebih lanjut.

Ciri-Ciri dan Faedah-Faedah

AmCapital adalah Pelan Insurans Berkaitan Pelaburan Dengan Bayaran Premium Tunggal.

Usia Minimum/Maksimum untuk Menyertai

	Minimum	Maksimum
Diri yang Diinsuranskan	30 hari	60 tahun

Pelaburan minimum

Anda boleh bermula dengan membuat pelaburan sekaligus berjumlah RM4,000.

Perlindungan Insurans

Bila berlakunya kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK), amaun yang dibayar adalah Jumlah yang Diinsuranskan** yang lebih tinggi iaitu

- Jumlah yang Diinsuranskan** yang merupakan 125% bagi premium tunggal; atau
- Nilai semasa unit-unit#

Perlindungan kematian sehingga umur 85 manakala perlindungan HUMK sehingga umur 65 tahun.

Faedah Kematangan

Apabila matang, nilai semasa unit pada harga unit-unit# akan dibayar.

Pengurusan Dana Berkaitan Pelaburan

Dana-dana akan diuruskan oleh AmMetLife Insurance Berhad atau Syarikat Pengurusan Dana yang ditentukan oleh AmMetLife Insurance Berhad:

- di mana dana diurus secara profesional oleh sekumpulan pengurus dana yang melabur dalam pelbagai jenis dana.
- yang komited untuk mempertingkatkan pulangan anda dalam lingkungan risiko yang boleh diterima supaya anda mencapai masa depan kewangan yang lebih terjamin.

** Jumlah yang Diinsuranskan terjamin

Nilai semasa unit berubah mengikut harga unit setiap hari. Harga tunggal digunakan. Harga di mana unit-unit dijual/dibeli akan ditentukan pada harga berikutnya selepas penerimaan resit premium atau tuntutan, dikenali sebagai harga hadapan. Pembentukan dan pembatalan unit-unit adalah berdasarkan harga unit (Nilai Aset Bersih).

Agihan Premium

95% daripada semua premium tunggal dan premium tambahan akan diperuntukan:

Tahun Polisi		1
Premium yang Dibayar (RM)		4,000
Kadar Peruntukan	%	95
	RM	3,800
Premium Tidak Diperuntukan	RM	200

Perbezaan di antara premium yang dibayar dan jumlah premium diperuntukan adalah premium tidak diperuntukan.

Premium tidak diperuntukan adalah bayaran awal pada premium yang dibayar dan ia digunakan untuk menampung perbelanjaan AmMetLife Insurance Berhad dan jumlah kos pengagihan. Jumlah kos pengagihan adalah jumlah yang diterima oleh pengantara untuk penjualan polisi tersebut dan perkhidmatan yang akan diberikan oleh pengantara/ejen kepada anda sepanjang tempoh polisi. Jumlah ini dibayar daripada caj yang dikenakan ke atas polisi. Jumlah ini juga termasuk jumlah yang layak diterima pengantara semasa tempoh polisi dengan syarat pengantara/ejen memenuhi kriteria prestasi yang ditetapkan oleh AmMetLife Insurance Berhad.

Bagaimana saya dapat mengawal AmCapital?

Jika anda ingin membuat perubahan kepada AmCapital anda, anda mempunyai pilihan berikut:

Penambahan Nilai Premium

Anda boleh memilih untuk menambah nilai pelaburan anda pada bila-bila masa untuk menampung keperluan anda yang semakin meningkat. Menambah nilai premium akan turut membantu meningkatkan nilai matang polisi anda. Penambahan minimum nilai premium ialah RM500.

Penukaran Dana-Dana Pelaburan

Anda mempunyai fleksibiliti untuk menukar dana di dalam kumpulan dana terpilih yang diuruskan oleh AmMetLife Insurance Berhad untuk memaksimumkan nilai dana anda. Bayaran pemrosesan dana untuk dua pertukaran dana yang pertama untuk setiap tahun polisi adalah percuma, manakala setiap pertukaran berikutnya akan dikenakan bayaran sebanyak RM50 untuk setiap penukaran.

Pengeluaran Separa

Anda boleh membuat pengeluaran separa daripada polisi pada bila-bila masa. Jumlah pengeluaran minimum ialah RM1,000 dan baki minimum nilai dana selepas pengeluaran ialah RM2,000.

Pengeluaran separa akan menyebabkan nilai akaun matang berkurangan dan meningkatkan risiko ketidakcukupan nilai akaun untuk membayar caj insurans. Nilai dana anda hendaklah mencukupi untuk memastikan perlindungan insurans dapat diteruskan untuk seluruh tempoh perlindungan.

Nota: Sila rujuk kepada Nota-nota Penting tentang caj-caj.

Nota-Nota Penting

- Had maksimum HUMK adalah RM1 juta untuk setiap hayat.
- Membeli Polisi Insurans Hayat Berkaitan Pelaburan adalah satu komitmen kewangan jangka masa panjang. Polisi yang ditamatkan awal melibatkan kos yang tinggi dan nilai pengeluaran adalah bergantung kepada nilai pasaran semasa aset yang mengasaskan Dana Berkaitan Pelaburan. Oleh itu, nilai pengeluaran mungkin kurang berbanding jumlah premium yang telah dibayar.
- Anda hendaklah memastikan bahawa pelan ini menepati keperluan anda dan premium yang dibayar di bawah polisi merupakan jumlah yang anda mampu.
- Anda boleh membatalkan Pelan Berkaitan Pelaburan anda dengan mengembalikan polisi dalam tempoh lima belas (15) hari dari tarikh penerimaan polisi anda. AmMetLife Insurance Berhad akan mengembalikan kepada anda sebarang premium tidak diperuntukkan, nilai unit dan sebarang caj insurans yang telah dipotong, ditolak apa-apa perbelanjaan yang mungkin ditanggung untuk sebarang pemeriksaan perubahan.
- Tertakluk kepada pengurangan perlindungan kanak-kanak.
- Pengecualian-pengecualian utama: (i) Kematian akibat bunuh diri dalam tempoh satu (1) tahun dari tarikh berkuatkuasa polisi atau tarikh pengaktifan semula yang mana kemudian. (ii) Tempoh menunggu untuk kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) akibat semulajadi adalah 6 bulan. (iii) Tempoh menunggu untuk kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) akibat keadaan sedia ada adalah 12 bulan.
- Premium yang dibayar mungkin melayakkan anda untuk mendapat pelepasan cukai tertakluk kepada keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia.
- Caj insurans, yang akan merangkumi perlindungan kematian dan HUMK dan akan dikenakan secara bulanan dengan membatalkan sejumlah unit-unit pelaburan yang berkenaan. Lanya dikira berdasarkan usia dicapai pada tarikh ulang tahun polisi.
- Caj penyerahan sebanyak 10% daripada nilai dana atau RM100 yang mana lebih rendah, akan dikenakan bagi pengeluaran awal.
- Caj pengurusan dana adalah 1.0% setahun daripada Nilai Aset Bersih (NAB) untuk Dana Bon dan 1.5% setahun daripada NAB untuk semua dana yang lain.
- Prestasi Dana Berkaitan Pelaburan yang lalu bukan petunjuk prestasi dana di masa hadapan.
- Nilai dana boleh meningkat atau menurun kerana prestasi dana tidak dijamin. Risiko pelaburan akan ditanggung sepenuhnya oleh pemegang polisi.

- m) Anda boleh mengeluarkan sebahagian Dana Berkaitan Pelaburan pada bila-bila masa. Walau bagaimanapun, pengeluaran yang terlalu kerap boleh mengakibatkan nilai dana matang berkurangan atau boleh mengakibatkan jumlah di dalam dana-dana tidak mencukupi untuk menampung caj bulanan dan kos insurans. Terdapat caj pengeluaran separa sebanyak RM50 untuk setiap pengeluaran. Tertakluk kepada terma dan syarat.
- n) AmMetLife Insurance Berhad boleh menutup dana dan berhenti daripada membenarkan peruntukan dana dengan memberi notis bertulis tiga (3) bulan tertakluk kepada kelulusan pihak berkuasa kawal selia yang berkaitan. Sekiranya AmMetLife Insurance Berhad memberi notis kepada anda bahawa suatu dana akan ditutup, anda perlu memilih sama ada mambatalkan semua unit dalam dana tersebut seolah-olah anda membuat pengeluaran; ataupun menukar unit anda dalam dana tersebut ke dana yang lain. AmMetLife Insurance Berhad akan memilih salah satu pilihan bagi pihak anda sekiranya anda tidak memberi keputusan bertulis dalam jangka masa yang ditetapkan oleh AmMetLife Insurance Berhad.
- o) Anda disarankan untuk memilih pembayaran melalui pengkreditan terus ke akaun bank anda untuk kemudahan anda. Sila hubungi Pusat Perkhidmatan Pelanggan kami di talian 1300 88 8800 atau ejen perkhidmatan anda untuk maklumat lanjut.

Jika terdapat apa-apa percanggahan antara versi-versi Bahasa Malaysia atau bahasa lain dengan versi Bahasa Inggeris dalam risalah ini, maka versi Bahasa English hendaklah digunakan.

Buku risalah ini mengandungi penerangan ringkas ciri-ciri produk dan manfaat-manfaatnya. Sila rujuk kepada Helaian Pendedahan Produk (PDS) dan Ilustrasi Produk untuk maklumat lanjut.

Untuk ketahui lebih lanjut berkenaan **AmCapital**, sila hubungi ejen kami yang ramah hari ini.

Ini adalah produk insurans yang terikat kepada prestasi aset-aset sandaran. Ia bukanlah produk pelaburan seperti unit amanah.

AmCapital 高枕无忧累积财富

AmCapital 是一项单一保费投资联结寿险保单，让您为未来的财务目标做出规划及投资。这项保单让您在累积财富的同时，也可安心享有保险保障。您可：



- 从一系列专业经营的基金中随意选择，以组成您的 **AmCapital** 投资户口；
- 具伸缩性的操控以调整您的投资额；
- 随时从您的投资基金提取款额以欢庆生命中的重要时刻或满足您财务所需；
- 由此投资户口中提出部份款项*做为退休后的固定收入；
- 尊享保险保障。

且让 **AmCapital** 由今日起成为您财务组合的一部份，并陪伴您步向灿烂光辉的未来。

* 需缴付费用

请参阅产品说明和产品披露说明书以获详情。

特点及利益

AmCapital 是一项单一保费投资联结寿险保单。

投保的最低/最高年龄

	最低	最高
生命受保人	30天	60岁

最低投资

您可从最低 RM4,000 保费开始投资。

寿险保障

当不幸发生死亡或完全及永久性残废时，支付金额如下，视何者为高：

- 125% 单一保费的投保额**
- 当今单位的价值*。

死亡保障至 85岁而完全及永久性残废保障至65岁。

期满利益

当保单期满时，当今单位的价值* 将被支付。

投资联结基金管理

各项基金将由 AmMetLife Insurance Berhad 或任何由 AmMetLife Insurance Berhad 指定的基金管理机构进行投资管理。

- 这些拥有专业资格的基金经理将管理一系列多元化的基金投资；
- 他们承诺在您可接受的风险范围内，助您获取最高潜在投资回酬，为您未来提供稳固的财务保障。

** 投保额获保证

当今单位的价值将随着每日更动的单位价格而改变。基金采纳的买卖价格，是以接获保费或赔偿后的下一个价格为标准。单位数量的加添或撤销，须视单位价格(净资产值)而定。

保费分配

95% 的单一保费及额外的加额保费将被按照比例以单位分配购买所选择的基金：

保单年		1
所缴付保费 (RM)		4,000
保费分配比率/数额	%	95
	RM	3,800
未配置保费	RM	200

已付保费和总配置保费之间的差异是因未配置保费所致。已付保费中未配置的数额将作为预付费用，用于支付 AmMetLife Insurance Berhad 的费用和总分销成本。总分销成本是仲介人/代理员在售出此计划期间所提供的服务而所得到的数额。这笔款项是根据保单收费而支付的。该数额还包括仲介人/代理员在保单期限内可能享有的数额，惟仲介人/代理员必须符合 AmMetLife Insurance Berhad 所制定的业绩标准。

我对AmCapital有多大的掌控权？

保费加额

您可随时加额投资以应付您的需求。为保费加额有助于提高您的保单期满价值。最低加额款项为RM500。

转移投资基金

您可在我们的特选基金之间进行灵活性转移，借此增加基金的潜在价值。每份保单每年可享有两次免费基金转换服务，随后每次转换须付 RM50 的手续费。

部份提款

您可随时提出部分款项。最低提款额为 RM1,000，所有基金价值的结余必须至少有 RM2,000。部份提款将减低期满时的账户价值，并提高账户价值不足以应付保险费用的风险。若要持续受保，您的基金价值必须足够以维持整个保障期限。

备注：请参阅重要事项以了解有关费用。

重要事项

- a) 完全及永久性残废 (TPD) 的终生最高保额为一百万令吉 (RM1,000,000)。
- b) 购买投资联结保单是一项长期承诺。提早终止保单通常涉及较高的费用，提款价值则视有关单位投资联结基金所购入的资产，其当前市场价值而定。因此，提款价值可能低于您已缴付的保费总额。
- c) 您应确保此计划能符合您的需求，而所需缴付的保费也是您所能负担的。
- d) 您可以在收到保单日计起的15天内，将保单退还给 AmMetLife Insurance Berhad 以取消您的投资联结保单。AmMetLife Insurance Berhad 将会退还给您已被扣除的未配置保费，以单位价格计算的单位价值（如有）和任何已扣除的保险费用，惟需扣除已支付的任何体检费。
- e) 此保单设有儿童折减保障。
- f) 主要不受保情况: (i) 在保单生效日或复保日起(视何者为后) 一年内自杀身亡。(ii) 因自然原因而死亡或完全及永久性残废的等待期为6个月。(iii) 因既有状况而死亡或完全及永久性残废的等待期为12个月。
- g) 您的已付保费可享有个人税务减免，以马来西亚内陆税收局的最后决定为准。
- h) 保险费，即保障死亡和完全及永久性残废的费用，将在每月透过抵销数量相当的投资单位进行缴付。保险费的计算方式是以保单周年日期当天的实足年龄为标准。
- i) 若提早终止保单，公司将征收基金价值的10%或 RM100，视何者为低，作为退保费。
- j) 债券基金的年度管理费最多为净资产值的 1.0%，所有其它基金的年度管理费则为每年净资产值的 1.5%。
- k) 投资联结基金过往表现不能被视为未来表现的预测基准。
- l) 由于基金表现不受保证，因此，基金价值可能增加或减少。保单持有人须全权承担相关投资风险。
- m) 您可随时提出部份投资联结基金。但是，提款次数过多将造成期满时基金价值减少，而且可能会导致基金不足以扣除每月保险费用。每次提款须缴付 RM50 的手续费。须符合条规。
- n) AmMetLife Insurance Berhad 可以在有关监管机构批准的情况下，通过给予三 (3) 个月的书面通知关闭此基金，停止允许分配基金。若 AmMetLife Insurance Berhad 给予您关闭基金的通知，您必须选择取消您在此基金内的所有单位犹如您做出提款；或者将您在此基金内的单位转移至另一个基金。若在 AmMetLife Insurance Berhad 限定的时间内没有收到您的书函，AmMetLife Insurance Berhad 将代表您选择其中一个选项。

- o) 为了提供您更轻省方便的服务，我们鼓励您使用自动进账服务。若您需要更多详情，请联络我们的客户服务热线 1300 88 8800 或您的代理员。

若本册子中的马来文或其他语言版本与英文版本之间存有任何不一致之处，一概以英文版本为准。

本手册包含本保险计划的特点与利益简介。请参考本保险计划的披露声明和产品说明以获取更多详情。

欲知更多有关 **AmCapital** 详情，请今天就联系我们的代理员。

这是一项依据基金相关资产表现的保险产品。它不是一项类似单位信托的纯投资产品。

Customer Care Centre

Pusat Perkhidmatan Pelanggan / 客户服务中心

For more information, please contact

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi / 欲知详情, 请联络



- **PHONE / TELEFON / 电话**
- **Call 1300 88 8800 at local rates**
- **Contactable Time / Waktu Menghubungi Kami / 联络时间**
- **Monday - Thursday / Isnin - Khamis / 星期一至四: 8.45am - 5.45pm**
- **Friday / Jumaat / 星期五: 8.45am - 4.45pm**



- **E-MAIL / EMEL / 电邮**
- **customercare@ammetlife.com**



- **WEBSITE / LAMAN WEB / 网页**
- **ammetlife.com**



- **SMS / 短讯**
- **Type AML <space>message / Taip AML<jarak>mesej /**
- **输入AML<空格>讯息**
- **Send to / Hantar ke / 传送至 33911**

Please contact your AmMetLife Insurance Berhad agent:

Sila hubungi ejen AmMetLife Insurance Berhad anda:

请联络您的AmMetLife Insurance Berhad 代理员:

Underwritten by / Ditanggungjamin oleh / 承保者:

AmMetLife

AmMetLife Insurance Berhad (197301002252)

A PIDM member / Ahli PIDM / PIDM成员之一

Head Office / Ibu Pejabat / 总行:
Level 24, Menara 1 Sentrum,
No.201, Jalan Tun Sambanthan,
50470 Kuala Lumpur